
PROTOKÓŁ NR XVII/2025 – projekt 

 
XVII w dniu 15 kwietnia 2025 roku. 

Obrady rozpoczęto 15 kwietnia 2025 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:18 tego 

samego dnia. 

 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Joanna Jękot-Łaźniak 

4. Jeannette Krauze 

5. Marta Lipka 

6. Grzegorz Michalski 

7. Miłosz Nadol 

8. Waldemar Okupniczak 

9. Lidia Olejniczak 

10. Piotr Płociniczak 

11. Joanna Płonka 

12. Katarzyna Stachowiak 

13. Mateusz Wróblewski 

14. Dariusz Zawidzki 

15. Bartosz Zięba 

 

 

Ad 1/ Otwarcie obrad XVII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Radny Bartosz Zięba, Przewodniczący Rady Gminy Lipno, otworzył obrady XVII Sesji Rady 

Gminy Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

 

ad 2/ Ustalenie kworum. 
Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 15 Radnych. Dodał, że Rada pracuje w pełnym 

składzie osobowym, posiada kworum i podejmowane przez Radę decyzje będą prawomocne. 

/ w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/ 

 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że Sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy 

Lipno, zapytał Radnych o zastrzeżenia i pytania w sprawie przekazania materiałów na XVII 

Sesję.  

Żadnych zgłoszeń nie było. 

 

Obrady XVII Sesji przebiegały według następującego porządku: 

1. Otwarcie obrad XVII Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie Protokołu XVI Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie 

Lipno za 2024 rok, druk nr 104. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej                       

w Maryszewicach, druk nr 105. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2025, druk nr 106. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy  Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2025-2041, druk nr 107. 

8. Sprawozdania z działalności komisji stałych za 2024 rok. 

9. Zakończenie Sesji. 

 

 

ad 3/ Przyjęcie Protokołu XVI Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekt protokółu XVI Sesji Rady Gminy Lipno 

został sporządzony i przekazany Radnym oraz zamieszczony na stronie internetowej Urzędu 

Gminy Lipno, zapytał o uwagi i pytania do treści w nim zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie Protokołu XVI Sesji Rady Gminy 

Lipno.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół XVI Sesji Rady Gminy Lipno został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

 

Ad 4/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej                

w Gminie Lipno za 2024 rok, druk nr 104. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny 

zasobów pomocy społecznej w Gminie Lipno za 2024 rok, druk nr 104, poprosił                      

o przedstawienie opinii Komisji do projektu proponowanej uchwały. 

Radna Joanna Płonka, Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, 

poinformowała, Komisja Oświaty i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej          

w Gminie Lipno za 2024 rok, druk nr 104. Pani Przewodnicząca dodała, że zgodnie z ustawą 

o pomocy społecznej Gmina, powiat i samorząd województwa przygotowują ocenę zasobów 

pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. Zasoby 

w niej uwzględnione obejmują w szczególności infrastrukturę, kadrę, organizacje 

pozarządowe i nakłady finansowe na zadania pomocy społecznej.    

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny 

zasobów pomocy społecznej w Gminie Lipno za 2024 rok, druk nr 104. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy 

społecznej w Gminie Lipno za 2024 rok została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 104 oraz Uchwała Nr XVII/103/2025/ 

 

 

Ad 5/ Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej             

w Maryszewicach, druk nr 105. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w Maryszewicach, druk nr 105, poprosił o przedstawienie opinii 

Komisji do projektu proponowanej uchwały.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Maryszewicach, 

druk nr 105. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w Maryszewicach, druk nr 105. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w Maryszewicach została podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad 6/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2025, druk       

nr 106. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2025, druk nr 106, poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu 

proponowanej uchwały.  

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2025, druk nr 106. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2025, druk nr 106. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2025 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 106 oraz Uchwała Nr XVII/105/2025 / 

  

 

ad 7/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2025-2041, druk nr 107. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2025-2041, druk nr 107, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji do projektu proponowanej uchwały. 

Radna Agnieszka Francke, Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, 

poinformowała, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 

2025-2041, druk nr 107. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2025-2041, druk nr 107. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2025-2041 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 76 oraz  Uchwała nr XVII/107/2025/ 

 

 

ad 8/ Sprawozdania z działalności komisji stałych za 2024 rok. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że wszystkie sprawozdania z działalności komisji 

stałych za rok 2024 są ogólnodostępne w materiałach na dzisiejszą Sesję, zapytał Radnych, 

czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedłożonych sprawozdań. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji 

Rewizyjnej za rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 

2024 zostało przyjęte jednogłośnie. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcia sprawozdania z prac Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji za rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

za rok 2024 zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy za rok 2024, cz. 1. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gminy za rok 2024, cz. 1, zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy za rok 2024, cz. 2. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gminy za rok 2024, cz. 2, zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania z prac Komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych za rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Joanna Jękot-Łaźniak, Jeannette Krauze, 

Marta Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Waldemar Okupniczak, Lidia Olejniczak, 

Piotr Płociniczak, Joanna Płonka, Katarzyna Stachowiak, Mateusz Wróblewski, Dariusz 

Zawidzki, Bartosz Zięba 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie z prac Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych  za rok 2024 zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

 

ad 9/ Zakończenie Sesji. 
Przewodniczący Rady po stwierdzeniu, że tematy obrad zostały zrealizowane, podziękował 

wszystkim za przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie XVII Sesji Rady Gminy Lipno. 

  

 

 

 

 

  

 Przewodniczący 

Rada Gminy Lipno 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


